
Belangenbehartiging door de Vereniging Vrienden van het Bentwoud – 2023, tot oktober 

 

Ook dit jaar heeft het bestuur van onze vereniging zich in woord en geschrift ingezet voor de 

belangen van het Bentwoud. Hieronder een kort overzicht. Op onze najaarsvergadering zullen we dit 

ook memoreren.  

1 N207 Zuid 

Het is stilte voor de storm. We verwachten binnen enkele maanden een aangepast provinciaal 

inpassingsplan waarin ook de stikstofeffecten zijn meegenomen. We werken samen in de stichting 

Het Kan Anders. In die stichting doen we de crowdfunding voor eventuele juridische procedures. Uit 

de begroting van onze vereniging is daaraan geen bijdrage. 

2 Geluidswal ten westen van de N207 Zuid en Recreatie Concentratiepunt 

De N207 Zuid, die willen we niet. Maar komt de weg er toch, dan ook 

graag een geluidswal aan de kant van het Bentwoud, westelijk dus. 

Daar is de provincie in meegegaan, wat we als een succes van onze 

vereniging mogen beschouwen. Maar… nog steeds is er een plan om 

een Recreatieconcentratiepunt Oost aan te leggen. En daarvoor 

moet een rotondeafslag worden gemaakt waardoor de aarden wal 

onderbroken wordt. Gevolg: precies op de drukste plek toch veel 

geluid- en koplampenoverlast. We hebben hiertegen bezwaar 

gemaakt en ontvingen een reactie van de provincie die ons inziens 

op onjuiste gronden onze punten ter zijde schuift. We willen in 

gesprek met de provincie hierover.  

 

3 Eén Ovonde in plaats van een enorm turbo-rotonde-complex 

In de plannen van N207 Zuid is 

voorzien in een heel groot turbo-

rotonde-complex voor de 

aansluiting op de N455 bij Boskoop 

met grote omrijbewegingen. Onze 

vereniging heeft als plan geopperd 

om er een ‘Ovonde’ (ovale rotonde) 

van te maken. Zoals gezegd: die 

N207 Zuid willen we niet, maar 

komt hij er toch, dan graag zo 

intelligent mogelijk. Ons voorstel geeft logischer verkeersstromen, is aanmerkelijk goedkoper en vergt 

minder ruimtegebruik. Bijkomend voordeel van ons plan: er kunnen parkeerplaatsen (RCP, 

recreatieconcentratiepunt) worden gerealiseerd niet in het Bentwoud, maar ertegenaan. Ook hierop 

kregen we een negatieve reactie van de provincie en willen we het gesprek voortzetten. 

4 Platform Groene Hart, Groene Hart-pact 

Stichting Groene Hart heeft het initiatief genomen voor een Groene Hart Pact waarin 

maatschappelijke organisaties deelnemen aan de dialoog over scenario’s die voortvloeien uit de 

klimaatverandering. Lees meer: Er is meer regie gewenst op de ontwikkelingen. Onze vereniging 

participeert hierin en steunt dit initiatief. 

https://stichting-hetkananders.nl/
https://www.bing.com/ck/a?!&&p=d5e6b9f896a514f0JmltdHM9MTY5NjQ2NDAwMCZpZ3VpZD0yMzNhNDFjNi1iOThlLTY4YmQtMDc3MS01MjU2YjhmOTY5ZTYmaW5zaWQ9NTIxMg&ptn=3&hsh=3&fclid=233a41c6-b98e-68bd-0771-5256b8f969e6&psq=groene+hart+pact&u=a1aHR0cHM6Ly93d3cuYmVzdHV1cmxpamtwbGF0Zm9ybWdyb2VuZWhhcnQubmwvaGV0LWdyb2VuZS1oYXJ0LXBhY3QtbC1zYW1lbndlcmtlbmRlLW1hYXRzY2hhcHBlbGlqa2Utb3JnYW5pc2F0aWVz&ntb=1
https://groenehart.info/startnotitie-meer-regie-op-toekomstige-ontwikkeling-groene-hart/


5 Samenwerking Gebiedsvrienden 

Het bestuur heeft het initiatief 

genomen om contact te leggen met 

andere verenigingen in Zuid-

Holland die een vergelijkbaar doel 

hebben. Dat noemen wij 

“Gebiedsvrienden”. We zijn één 

keer bijeen geweest en dat heeft 

geleid tot een brief aan de politieke 

partijen. Tijdens een 

vervolgbespreking willen wij 

concreet maken hoe “onze” 

gebieden met elkaar verbonden kunnen worden met robuuste ecologische en recreatieve 

verbindingen, en een betere bescherming kunnen krijgen door het invoeren van een tussenstatus 

tussen natuurgebied en recreatiegebied: het ‘natuurinclusieve recreatiegebied’ (natuurgebied met 

extensieve recreatie) 

6 Tijdelijke woningen in de driehoek Zoetermeer-Benthuizen 

De gemeente Alphen aan de Rijn doet onderzoek naar 

tijdelijke woningen waaronder een locatie Bentwoud 

tegenover de brandweerkazerne. In gesprek met de 

gemeente hebben wij aangegeven te overwegen af te 

zien van bezwaarprocedures mits het gaat om een 

unieke, goed afgeperkte en tijdelijke zaak en indien die 

publiekrechtelijk of privaatrechtelijk is gewaarborgd. 

Dat kan volgens ons alleen als het uitsluitend is behoeve van Oekraïners, en dat dit dus ook weer 

eindigt als de Oekraïnesituatie is opgelost. Mocht het ook gaan ‘Starters’, dan is dat is helemaal geen 

tijdelijke zaak, is het beleid nu al weer aan het glijden en komt het gevaar van permanente bewoning 

in zicht.  

https://bentwoud.info/?page_id=12
https://bentwoud.info/?page_id=12

